
Den Norske Jordmorforening i Finnmark 

                                            Leder, Annie Henriksen, Hammerfest 

                                                         anniebazi@gmail.com 

Den Norske Jordmorforening i Finnmark avholdt sitt årsmøte i Hammerfest 11.mai 

2016.05.11 

Prioriterte saker: -Øke grunnbemanning i fødeavdelinger. 

                                -Øke fokus på den normale friske fødsel. 

                                -Jobbe for 6 timers dagen. 

                                -Minke miljøgifter og tungmetaller hos nyfødte og i morsmelk 

                                -Mer samarbeid med andre fagforeninger 

2 ÅRSMØTEUTTALELSER: 

1) Årsmøtet støtter de streikende i Fellesforbundet, 

Som jobber i hoteller, kantiner og catering, for kravene om rett til lokale 

lønnsforhandlinger og høyere lønn. De fleste er kvinner med dårlige 

arbeidsbetingelser. Kvinnearbeid lønner seg sjelden. Forskjellene mellom 

kvinners og menns lønn øker. De lavtlønte tjener stadig mindre i forhold til det 

generelle lønnsnivået. 

Kvinnearbeid har ikke stor verdi, men skaper store verdier. Jordmødre i 

Finnmark heier på Fellesforbundets kamp for de lavtlønte! 

 

2) Årsmøtet ber myndighetene om snarest å rette opp raseringen av 

rutetilbudene i veiløse samfunn! 

Årsmøtet oppfordrer myndighetene i Finnmark til å lytte til folkene i distriktene; 

som Loppa, Hasvik, Stjernøya, Seiland og Sørøya om snarest å rette opp raseringa av 

rutetilbudene i veiløse samfunn. Myndighetene må legge til rette for at unge 

mennesker kan fortsette å etablere seg i distriktene våre. 

Raseringen har også rammet svangerskapsomsorgen, med lengere reiser og 

vanskeligere reiselogistikk, for både gravide og jordmødre. 

 

Hammerfest 11.mai 2016, Leder Annie Henriksen, Hammerfest. Sign. 
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